
 
Svenska Rasklubben för Finsk Lapphund 
 
Plats: Telefonmöte 
Dag:Måndag 28 oktober, klockan 19.00 
 
Närvarande: 
Monica Karlsson  ordförande 
Maria Risberg   sekreterare 
Anna Ericsson  kassör 
Maria Nilsson   ledamot 
Ann-Charlotte Beckman  ledamot 
Magdalena Hillergren  suppleant 1 
Marie Sjölund  suppleant 2 
 
Frånvarande: 
Anna-Karin Olsson vice ordf. 
Maria Alvehed  ledamot 
Emilia Eriksson  suppleant 3 
 
Protokoll 
 
19 - § 158 Mötet öppnas. 
 Monica Karlsson, ordförande, förklarar mötet öppnat. 
 
19 - § 159 Val av sekreterare samt justerare att jämte ordförande justera protokollet. 

Till sekreterare valdes Maria Risberg och till justerare valdes Magdalena Hillergren att jämte 
ordförande justera protokollet 

 
19 - § 160 Godkännande av dagordning och kallelse. 
 Dagordning och kallelse godkändes. 
 
19 - § 161 Genomgång av föregående protokoll. 
 Protokollet daterat 2019-09-26 godkändes och lades till handlingarna. 
 
19 - § 162 Ekonomi. 
 Anna Ericsson avlägger rapport. I kassan finns drygt 42000 kr. 
 Budget inför 2020 behöver diskuteras. Anna går igenom föregående års budget 
 
19 - § 163 Inkomna skrivelser 

Flera mail från medlemmar 
SLK: 
- Utbetalning medlemsavgifter 
- Medlemsstatistik (650 medlemmar i SRFL) 
- Rasklubbsmöte Upplands Väsby 24 november. Få kan åka och ett förslag om ändrat 

datum ska skickas in till SLK. 
- Ansökan domarkonferens år 2022. 
SKK: 
- Remiss allmänna regler. 
- Revidering regler Nosework 
- Utbildning avel o hälsa, grund och fortsättning.  
- SBK regelkonferens. 

 
 
19 - § 164 Aktuellt från Avelskommittèn 



 
Svenska Rasklubben för Finsk Lapphund 
 Bemanningen i avels kommittén inför 2020 är klar. 
 Revidering av RAS justeras i skrivande stund och skickas till SLK/AK för granskning. 
 Parningsförfrågningar 
 Fråga från icke medlem att stå med på Uppfödarlistan – krävs medlemskap. 
 Fråga från icke medlem att få en valpannons på hemsidan – krävs medlemskap. 
 Rapport om hundar som bekräftats fått patella 
 Rapport om hund med PRA 
 
19 - § 165 Aktuellt från SLK 

- Mats Larsson är adj kassör. 
- Josefine Norén har avgått som utställningsansvarig, Ingen ny är tillsatt. 
- Domare är klart till 2/3 utställningar inför år 2020. 
- Årets hundlista för 2018 håller på  
- Webtidningen ska sammanställas och är på gång. 

 
19 - § 166 Nyhetsbrev 
 Har skickats ut till medlemmarna den 27 oktober. 
 
19 - § 167 Hemsidan 
 Presentationen av styrelsen behöver göras klar. Maria Risberg ordnar. 
 
19 - § 168 Aktivitetsgrupper 
 Inget nytt. 
 
19 - § 169 Tävlingskommittén 

Information har gått ut via nyhetsbrevet om att vi söker personer som kan tänka arbeta i 
kommittén för tävling.  

 
19 - § 170 Övriga frågor. 
 Magdalena Hillergren, valberedningen, informerar och delger tankar om framtiden. 
  
19 - § 171 Nästa möte 
 Måndag 25 november klockan 19:00. 
 
19 - § 172 Mötet avslutas. 
 Monica tackar för visat intresse och avslutar mötet. 
 
 
Digitalt signerad i Kivra 
 
 

Monica Karlsson Maria Risberg Magdalena Hillergren 

Ordförande  Sekreterare  Justerare 
 

 


